



Le texte français se trouve ci-dessous...

Please do not REPLY to this email. Contact us [here](#).



It's December! Wishing all our members a safe, joyous, and fun-filled holiday season! It's hard to believe how quickly this year has flown by, but now is the perfect time to pause and enjoy the magic of the season. May it bring warmth to your hearts, happiness to your homes, and cherished moments with family and friends. Here's to a wonderful holiday and a bright year ahead! Merry Christmas and happy holidays to all our members...

We have begun planning our activity calendar for 2025 (our first event is open for registration, see below...) and thought this would be a good time to provide details on our guidelines for event cancellations. We understand that sometimes unexpected circumstances may require you to cancel your attendance at an event. Your health and well-being are important to us, and we encourage you to stay home if you're feeling unwell. And that also, sometimes, life happens and even the best-intentioned plans fall apart. If you have to cancel your attendance at an event, and we have a waiting list, we will sell your spot(s) to someone else and refund the full price (or what we are able to sell the spot(s) for). If there isn't a waiting list, you can send someone in your place, or we will refund any costs we can recover. While we aim to balance fairness for all, we also need to be mindful of shared costs and the impact on other members' registration fees. Each cancellation will be reviewed to ensure we make the best decision for both the participant and the club. We trust our

members will understand the need for this approach, and we thank you for your support, understanding and co-operation.

It's our plan to offer a great roster of events this year, a good mix of old and new outings (plus our fall wine tour), to hopefully bring many of you (our regulars and our new members!) out to share in the good times. And our monthly lunches will continue, starting in February.

So, stay well, enjoy the holidays and we will see you in the New Year!

Welcome new members...

We have been so pleased to have new members join and to also see many of them attend events and/or lunches. We sometimes hear from new members that they'd like to come to more outings, but they don't know any of the people attending. We always remind them this is the perfect opportunity to bring former colleagues to an event where we'll work our magic on them to hopefully join the club! It's also a wonderful chance to meet new friends with whom you will already have a great deal of shared history through your years at Canada Post.

Welcome to new members Manon Béland, Gaetan Lemire, Dave Taylor, Christine Mehes, Line Larose Valiquette, Cathy Attenborough and Renaldo Colasante. And a warm 'welcome back' to Raymond Allan!



Charity support for 2024

Your club was honoured, on your behalf, to present two cheques of \$500 each to two very deserving charities: Food Sharing Ottawa (nominated by member Dennis Jarvis) and Lanark County Interval House (nominated by member Martin Stockton) as part of its 2024 charity support. Learn more about these donations and the impact they will have [here](#).

Santa letters update...

Like a million kids across Canada and around the world, we too are disappointed the Letters to Santa program is in limbo from the labour situation at Canada Post. We are still on standby to help Santa with his mail and have been in constant contact with our friends who manage the program. They're working

on a few options, and we have assured them we'll be ready to help as soon as they need us. Stay tuned...

January event

Get ready to unleash your inner lumberjack at our first 2025 event. Join us for a fun-filled axe throwing event where precision meets excitement. No experience? No problem! It's all about laughter, friendly competition, and maybe discovering a hidden talent for hitting the bullseye. Let's channel our post-holiday energy, aim high, and make some unforgettable memories together!

Join us at [BATL Axe Throwing](#) on Wednesday, January 15 at 2:30 p.m. for a fun-filled two hours of axe throwing. After the fun, we'll gather at [Qaisars](#) on St. Laurent for dinner. The cost to join the Axe throwing is \$40 and you will pay for your own dinner (please note, the restaurant does NOT have a liquor license, but you can bring your own beer and wine to the restaurant!). If you want to join the fun, please send an [email](#) to register. Please let us know, in your registration, whether you will be joining us for dinner or not. We have reserved 30 spots for the event. If there are spots available, you will be advised to send your \$40 payment for the event.

Don't miss this chance to try something new, share a few laughs, and create lasting stories to tell...

February lunch

Registration is open for the February lunch. A member favourite, we'll be back again at the [Mandarin Buffet](#) on Hunt Club Road. Thanks to member Raj Mediratta for organizing this location for us. Raj manages to get the restaurant to give us the 'normal' sitting set up (not those long, unworkable tables they insisted on before) which makes getting up to go to the buffet so much easier. Thanks to Raj for taking this on for us! If you will be joining us for the lunch on Thursday, February 6, please register via [email](#).

We had a great turnout for the November lunch with 73 people attending! That's a pre-COVID number so, yeah! The winner of the 50/50 was Claudia Bartolini, who took home \$135! A few smiling faces from the November lunch...



Holiday celebration!

We had a wonderful holiday event – eating, singing and dancing the night away – in celebration of the holiday season. Thanks to all the members who joined us and to executive duo Frank Rochon and Christiane Tailleux for organizing!

A few pictures to showcase the fun...





That's all for this, the last newsletter of 2024 (which is hard to believe...). Again, on behalf of your executive team, thank you for your support over the past year and best wishes for a wonderful holiday season where friends and family grace your home. Merry Christmas, happy holidays...

Your By-Town Heritage Club Executive



C'est décembre! Tous nos souhaits pour une saison des Fêtes en sécurité, joyeuse et remplie de joie! Difficile à croire combien vite cette année a filé; mais maintenant c'est le moment idéal de faire une petite pause et de jouir de la magie de la saison.

Nous avons commencé à établir notre calendrier d'activités pour l'année 2025 (les inscriptions sont ouvertes pour notre première sortie; voir plus bas) et nous désirons souligner quelques détails au sujet des annulations d'événements. Il est entendu que des circonstances inattendues vous obligent à devoir annuler votre participation à un événement. Votre santé et bien-être nous tiennent à cœur et nous vous encourageons à demeurer chez vous si vous ne vous sentez pas bien. Et que, parfois, la vie nous joue un tour et nos meilleures intentions chavirent. Si vous devez annuler votre participation à une sortie, et que nous avons une liste d'attente, nous vendrons votre (vos) place(s) à quelqu'un d'autre et nous vous rembourserons le plein montant (ou le prix de revente que nous aurons eu pour votre (vos) place(s)). S'il n'y a pas de liste d'attente, vous pouvez déléguer quelqu'un d'autre à votre place ou nous vous rembourserons les coûts dans la mesure du possible. Quoique nous essayons d'être juste avec nos membres, nous devons aussi prendre en considération les coûts partagés et l'impact sur les cotisations des autres membres. Toute annulation sera examinée afin d'assurer la meilleure équité entre les participants et le club. Nous sommes confiants que nos membres comprendront la nécessité de cette approche, et nous vous remercions de votre appui, compréhension et coopération.

Notre plan est d'offrir toute une gamme d'événements cette année, un bon mélange d'anciennes sorties et de nouvelles (plus la tournée des vignobles cet automne), dans l'espoir que la majorité de nos membres, les nouveaux et ceux de longue date, participeront au plaisir de nos activités. Nos dîners mensuels reprennent l'horaire avec celui de février.

Donc, portez-vous bien, amusez-vous durant les Fêtes et on se revoit à la nouvelle année!

Bienvenue aux nouveaux membres...

Nous sommes très heureux que des nouveaux membres se soient joints et qu'ils participent à nos événements et dîners. Parfois, on nous dit 'Je voudrais faire partie d'une activité, mais je ne sais pas qui d'autre y sera'. Nous leur rappelons que c'est l'opportunité parfaite d'amener une ancienne collègue à une sortie où nous les convainquerons de se joindre au club! C'est aussi une chance merveilleuse de rencontrer de nouveaux amis avec qui vous avez déjà une grande part d'histoire commune durant vos années à Postes Canada.

Bienvenue aux nouveaux membres Manon Béland, Gaétan Lemire, Christine Mehes, Dave Taylor, Line Larose Valiquette, Cathy Attenborough et Renaldo Colasante. Et un 'bon retour' à Raymond Allan!



Appui caritatif en 2024

En votre nom, votre club a présenté deux chèques d'une valeur de 500 \$ chacun à deux oeuvres de charité très méritantes: Food Sharing Ottawa (nominé par le membre Dennis Jarvis) et Lanark County Interval House (nominé par le membre Martin Stockton) lors de notre appui annuel aux organismes de bienfaisance pour l'année 2024. De plus amples détails sur vos dons et l'effet [qu'ils ont](#).

Lettres au père Noël

Comme des milliers d'enfants partout au Canada et à travers le monde, nous sommes aussi déçus que le programme de lettres au père Noël soit en pause à cause de la situation de travail à Postes Canada. Nous sommes en attente afin d'aider le père Noël à répondre à son courrier et nous sommes en contact direct avec nos collègues du programme. Ils ont quelques options en main et savent qu'ils peuvent compter sur nous aussitôt que nous pourrons aider. Restez à l'écoute...

Événement de janvier

Préparez-vous à lâcher fou votre cœur de bûcheron lors de notre premier événement de 2025. Joignez-nous à une sortie de lancer de hache où la précision rencontre l'excitation. Sans expérience? Pas de problème! Visons le plaisir, la compétition amicale et peut-être la découverte d'un nouveau talent à frapper dans le mille. Mettons-y notre énergie d'après les Fêtes, visons haut et créons d'inoubliables souvenirs ensemble!

Le tout se passera au [BATL Axe Throwing](#), situé au [2615 ch Lancaster](#), suite 30, le mercredi, 15 janvier à partir de **14:30 h**. Ensuite, nous irons souper au restaurant Qaisars situé au [1531 boul St. Laurent](#). Votre coût pour la joute sera de 40 \$ et vous payez votre repas (notez que vous pouvez apporter votre bière ou vin au restaurant!). Ça vous tente? Inscrivez-vous par courriel et dites-nous si vous vous joindrez au souper aussi. Nous avons réservé 30 places pour cet événement. S'il y a des places disponibles, nous vous demanderons de nous faire parvenir votre paiement de 40 \$.

Ne manquez pas cette chance d'essayer quelque chose de nouveau, de partager des rires et de créer des histoires à raconter longtemps...

Dîner de février

Les inscriptions sont ouvertes pour le dîner de février. Un favori de nos membres, nous nous rencontrerons au restaurant [Mandarin Buffet](#) sur le chemin Hunt Club ouest. Merci au membre Raj Mediratta d'organiser ce dîner. Raj confirme que le restaurant offre de nous asseoir à des tables 'normales' (pas de longues tables encombrantes comme la dernière fois) assurant que nos allers-retours au buffet seront plus aisés. Merci encore Raj! Si vous voulez vous joindre à ce dîner le jeudi 6 février, veuillez vous [inscrire par courriel](#).

Nous avons eu toute une foule de 73 participants au dîner de novembre! C'est un nombre digne de pré-pandémie, donc youpi! La gagnante du tirage 50-50 est Claudia Bartolini qui a remporté 135 \$! Quelques beaux sourires au dîner...



Célébration des Fêtes!

Nous avons eu une sortie épatante - bonne bouffe, chants et danses toute la soirée - en célébration du temps des Fêtes. Merci aux membres qui se sont joints et au duo exécutif de Christiane Tailleux et Frank Rochon qui ont tout organisé!
Quelques photos de la soirée...



Bon, et bien c'est tout pour notre dernier bulletin de 2024 (difficile à croire...). Encore, au nom de votre équipe exécutive, merci de votre soutien durant cette année passée et nos meilleurs vœux pour un merveilleux temps des Fêtes auprès de votre famille et amis. Joyeux Noël et Joyeuses Fêtes à toutes et à tous...

Votre exécutif du Club Héritage By-Town

PAYMENT INFORMATION FOR ALL EVENTS AND DUES

NOTE: Dues are \$20.00 per year to renew.

PREFERRED PAYMENT METHOD – E-transfers

- Please send an email to treasurer@bytownchapter.com with the following details:
- The reason for the e-transfer (annual membership fee, specific activity)
- The amount of your e-transfer
- Your name and membership number

ALTERNATE PAYMENT METHOD – By Cheque:

- PLEASE NOTE WE DO NOT ACCEPT POST-DATED CHEQUES FOR ANY PAYMENT
- Please send an email to treasurer@bytownchapter.com noting you would like to attend the event, or are paying your dues, and will be paying by cheque
- Make cheque out to 'BY-TOWN HERITAGE CLUB' and mail to:

CHRISTIANE TAILLEUR
74 RUE MARLENE-GOYET
GATINEAU QC J8P 6Z5

**INFORMATIONS DE PAIEMENT POUR TOUS LES ÉVÉNEMENTS ET
COTISATIONS**

Note : Le coût de la cotisation est de 20 \$ par année.

MÉTHODE DE PAIEMENT PRÉFÉRÉE – Virement électronique (« e-Transfer »)

- Envoyez un courriel avec les détails suivants à treasurer@bytownchapter.com :
- la raison de la transaction (cotisation annuelle, activité spécifique)
- le montant de votre virement électronique
- votre nom et numéro de membre

MÉTHODE ALTERNATIVE DE PAIEMENT – Par chèque :

- VEUILLEZ NOTER QUE NOUS N'ACCEPTONS PAS LES CHÈQUES POSTDATÉS POUR TOUT PAIEMENT
- Envoyez un courriel à treasurer@bytownchapter.com en indiquer que vous nous faites parvenir un chèque par la poste pour payer votre cotisation ou votre activité
- Faites votre chèque libellé à 'BY-TOWN HERITAGE CLUB' et le faire parvenir à :

CHRISTIANE TAILLEUR
74 RUE MARLENE-GOYET
GATINEAU QC J8P 6Z5



Copyright © 2020 By-Town Heritage Club All rights reserved.

Our mailing address is:
HERITAGE CLUB (By-Town Chapter)
74 RUE MARLENE-GOYET
GATINEAU QC J8P 6Z5

Want to change how you receive these emails?
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).